
Protokoll fört vid styrelsemöte och funktionärsmöte i SPF Plogen 23-05-25 på 
Åkerbogården. 

 

1.   Mötet öppnat 

Ordförande Staffan Danielsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2.   Närvaro 

Lilly Svensson                           Lars Bergman 

Nils Backer                                Björn Johansson 

Gunilla Runesson                     Magnus Carlsson 

Staffan Danielsson                   Bobo Berggren 

Ann-Britt Flink                          Hans Flink 

Carina Svensson                       Jan-Åke Andersson 

Britt-Marie Andersson            Björn Karlsson 

Christer Bremer                       Solveig Hellstrand 

 

3.   Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4.   Ekonomi 

Kassören Björn Johansson informerade om det ekonomiska läget. Kontantkassa 1.906.50:- länsf. 
bank 25.146.81:- företagskonto L.F 55.561.00:-. 

 

5.   Medlemsutveckling 

Hans Flink meddelade att vi har 267 stycken betalande medlemmar. 

 



6.   Månadsmötet den 2 juni 

Underhållare är Kalle Sikvall. 111 stycken är anmälda till månadsmötet, då det kommer serveras 
en sommartallrik. Staffan Danielsson hämtar nyckeln i Tallboda. Lotteriansvariga är Gunilla 
Lindh och Marie-Louise Sylvan. Eva Hansen och Gunilla Runesson sitter i entre'n och tar upp 
betalning. 

 

7.   Resegruppen 

Resan till Huseby, med guidning och visning, Smålands mest besökta resemål. 50 stycken är 
anmälda. Modevisning av butiken Mariett, torsdagen den 21 september på Åkerbogården. Det 
kommer att serveras bubbel och snittar. Återkommer om tiden. Resan till Vadstena nya teater i 
November är redan fullbokad. 

 

8.   Rapporter om programbladet och höstens månadsmöten. 

Ann-Britt Flink meddelade att hon har skickat in till Fontänen, och sedan för ev. korrigering. 
Hans Flink har skickat alla mailadresser. 

 

9.   Rapport distriksstämman 24 april 

Stämman var på arbetets muse'um i Norrköping. Staffan, Björn, Gunilla och Solveig var 
närvarande. Staffan Danielsson valdes in i distriktsstyrelsen. Motionen angående avtalet med 
Viking Line som Staffan lämnade in. Styrelsen beslutade ett fortsatt samarbete med Viking Line. 

 

10.  Församlingsgårdens renovering 

Kyrkorådet har beslutat att renovera församlingsgården. Dom kommer att bygga till lite, större 
kök, lokal för begravningscermonier och även solpaneler. Tidpunkten är beräknad till våren 
2024. 

 

11.  Synpunkter på Bobo Berggrens skrivelse 

Bobos skrivelse ska skickas in via mail till styrelsen. När Bobo har fått alla kommentarer och 
synpunkter, kommer han att besöka stadshuset för att få ett svar. (han kommer vara kvar där, 
tills han har fått ett svar). Man kan komma in med förslag, även om man bor i en annan 
stadsdel. 



 

12.  Epost till medlemmar 

Christer Bremer vill att vi informerar mer på hemsidan, så att man kan gå in och titta på aktiviteter. 
Friskvårdsombudet kan skriva ut sin information själv. Hans Flink har skickat ut färsk information från 
Miriam. 

 

13.  Enkät om digital teknik i styrelsearbetet 

Staffan har skickat in från styrelsen, vad vi ska läsa igenom. 

 

14.  Rapporter laget runt 

Magnus Carlsson handlar 3 röda, 2 rose' och 1 vit dunk till månadsmötet den 2 juni. Björn 
Johansson gav ett förslag på utflykt till Ingvastebo, med kvarn och gammalt sågverk. Det ligger 3 
km söder om Haraldsbo. Nils Backer efterfrågade rapport om Linghemsdagen. Staffan 
Danielsson och Magnus Carlsson hade ett bord med information  om våran förening Plogen. 
Det fanns även veteran traktorer, trubadur och scouter.  

Lilly Svensson informerade att det är mycket pågång under våren 2024. Björn Karlsson undrade 
hur länge gammal information ska ligga kvar på hemsidan? Till dansen i Gåselöt kom det 30 
stycken. Promenader under våren kom det mellan 15-20 stycken varje gång. Mycket uppskattat 
av medlemmarna. 

14b.  

Styrelsen beslutade att Solveig ska få  information om lite mer datakunskap, bl.a hur man 
skickar ut gruppmail till alla medlemmar på ett bra sätt. Styrelsen betalar. 

 

15. Nästa styrelsemöte och fikavärd 

Nästa styrelsemöte torsdagen den 10 augusti klockan 14.00 i Åkerbogården. Fikavärd Carina 
Svensson. 

 

16. Mötet avslutas 

Staffan Danielsson avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 



Vid det mycket sena protokollet! 

Solveig Hellstrand 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


